

bijlage III**Lonen per 1 juli 2025 Open Teelten alle sectoren, bij Artikel 17 en Artikel 18**

Bij de berekening is over de loontabel per 1 januari 2025 een verhoging berekend van 2%, met uitzondering van loonschaal B.

Het wettelijk minimum(jeugd)loon wordt steeds per 1 juli en 1 januari verhoogd. Indien de lonen in onderstaande tabel lager zijn dan het actuele wettelijk minimum(jeugd)loon geldt het wettelijk minimum(jeugd)loon.

UURLONEN							
Trede/schaal	B	C	D	E	F	G	H
15 jaar	€ 6,48	€ 6,58	€ 6,72	€ 6,89	€ 7,08	€ 7,50	€ 8,08
16 jaar	€ 7,92	€ 8,04	€ 8,21	€ 8,42	€ 8,66	€ 9,16	€ 9,88
17 jaar	€ 10,08	€ 10,23	€ 10,45	€ 10,71	€ 11,02	€ 11,66	€ 12,57
18 jaar	€ 12,24	€ 12,43	€ 12,69	€ 13,01	€ 13,38	€ 14,16	€ 15,27
19 jaar tot AOW leeftijd							
Startschaal	WML						
0	€ 14,40	€ 14,62	€ 14,93	€ 15,30	€ 15,74	€ 16,66	€ 17,96
1	€ 14,60	€ 14,82	€ 15,21	€ 15,74	€ 16,31	€ 17,33	€ 18,74
2	€ 14,80	€ 15,03	€ 15,49	€ 16,18	€ 16,88	€ 18,01	€ 19,51
3	€ 15,00	€ 15,24	€ 15,78	€ 16,62	€ 17,46	€ 18,70	€ 20,29
4	€ 15,20	€ 15,45	€ 16,05	€ 17,05	€ 18,03	€ 19,37	€ 21,05
5		€ 15,66	€ 16,34	€ 17,49	€ 18,62	€ 20,05	€ 21,83
6			€ 16,63	€ 17,93	€ 19,19	€ 20,74	€ 22,60
7				€ 18,37	€ 19,76	€ 21,41	€ 23,38
8					€ 20,34	€ 22,09	€ 24,15
9						€ 22,77	€ 24,93
10							€ 25,69